
ACTA DE LA REUNIÓ DEL PLE DE L’AJUNTAMENT D’ARTÀ 
 
 
Caràcter:  ordinari 
Data:   26 de juny de 2012 
Horari:  20 hores 
Lloc:   sala de sessions de l’Ajuntament d’Artà 
 
 
Hi assisteixen: 
Jaume Alzamora Riera,  batle 
Magdalena Maria Fernández,  regidora 
Maria del Mar López Martí,  regidora 
Manuel Galán Massanet,  regidor 
Maria Paula Ginard Vílchez,  regidora 
Onofre Serra Vila,  regidor 
Bartomeu Gili Nadal,  regidor 
Maria Antònia Sureda Martí,  regidora 
Maria Magdalena Llull Ferrer,  regidora 
Juan Lliteras Espinosa,  regidor 
Miguel Servera Morey,  regidor 
Jaime Ginard Muñoz,  regidor 
Guillem Caldentey Crego,  regidor 
 
Francesc Font Molinas,   secretari accidental 
 
 
Ordre del dia 
 
1. Aprovació, si s’escau, de l’acta de la sessió de 29 de maig de 2012. 
2. Aprovació, si s’escau, de la modificació de l’Ordenança núm. 21, reguladora de la 
taxa pel subministrament municipal d’aigua. 
3. Aprovació inicial, si s’escau, del Projecte d’ordenança municipal de prevenció de la 
contaminació acústica i per vibracions. 
4. Aprovació, si s’escau, de la proposició conjunta de l’Equip de Govern i el grup 
municipal PSOE sobre la conveniència de sol·licitar a la diputada i portaveu del Grup 
Parlamentari Popular, la Sra. Margalida Isabel Cabrer, la rectificació pública de les 
seves paraules en el Ple del Parlament de 29 de maig. 
5. Aprovació, si s’escau, de la proposta que presenta l’Equip de Govern municipal, de 
ratificació de la liquidació i la dissolució del Consorci d’Aigües d’Artà per fusió en el 
Consorci Únic d’Aigües de les Illes Balears. 
6. Aprovació, si s’escau, de la moció que presenta el grup municipal CxI contra les 
retallades i la pèrdua dels serveis de l’Hospital de Manacor i de suport a la Plataforma 
Pro Hospital de Manacor. 
7. Aprovació, si s’escau, de la moció sobre la confecció del plec de condicions que ha 
de regular la recollida de fems del municipi d’Artà. 
8. Aprovació, si s’escau, de la moció que presenta el grup municipal PSOE sobre les 
exempcions de l’IBI. 
9. Informació de les resolucions de Batlia corresponents al mes de maig de 2012 i de dia 
15 de juny de 2012. 



10. Precs i preguntes. 
 
 
Desenvolupament de la sessió 
 
1. Aprovació, si s’escau, de l’acta de la sessió de 29 de maig de 2012 
 
En acompliment d’allò que disposen l’article 97.2 de la Llei 20/2006, de 15 de 
desembre, municipal i de règim local de les Illes Balears, i l’article 91.1 del Reglament 
d’organització i funcionament i règim jurídic de les entitats locals, aprovat pel Reial 
decret 2568/1986, de 28 de novembre, el batle demana als membres de la corporació si 
algú té alguna observació a fer sobre l’acta de la sessió de 29 de maig de 2012, de la 
qual se n’ha expedit, prèviament, una còpia de l’esborrany a cada regidor per al seu 
coneixement, rectificació d’errades o possible formulació d’al·legacions, si n’és el cas. 
 
El Sr. Galán (PSOE) diu que a la pàgina 16, al penúltim paràgraf, on diu “aposta per 
pagar els batles”, ha de dir “aposta per pagar els bancs”. I que a la pàgina 19, a la 
resposta de la pregunta “El grup CxI té la intenció de renovar el conveni de natació 
escolar? Té la intenció de tancar la piscina municipal?”, en comptes de “Resposta: No” 
ha de ser “Resposta: A la primera pregunta, la resposta és sí. I a la segona, no.”. 
 
A continuació, els reunits acorden, per unanimitat, essent tretze el nombre legal de 
membres del consistori i tretze els assistents, aprovar l’acta de la sessió de 29 maig de 
2012 corregida. 
 
 
2. Aprovació, si s’escau, de la modificació de l’Ordenança núm. 21, reguladora de 
la taxa pel subministrament municipal d’aigua 
 
La regidora d’Hisenda, la Sra. Maria, explica que la modificació de l’Ordenança núm. 
21 consisteix, entre altres temes, en augmentar el tercer i quart trams de la tarifa. 
 
A continuació, fa un resum de la modificació, que, copiada literalment diu: 
 
<<Atès que l’Estatut d’Autonomia, aprovat per la LO 2/1983, de 25 de febrer, reformat 
per la LO 1/2007, de 28 de febrer, dóna a la CAIB les competències en matèria de 
“règim d’aigües i aprofitament hidràulic, canals i regatges. Aigües minerals i termals. 
Ordenació i concessió de recursos i aprofitaments hidràulics”; i vist que aquestes 
atribucions varen ser posteriorment transferides pel RD 115/1995, de 27 de gener, i 
assumides amb el Decret 29/1995, de 23 de març.  
 
Atès que l’Estatut d’Autonomia, aprovat per la LO 2/1983, de 25 de febrer, reformat per 
la LO 1/2007, de 28 de febrer, dóna a la CAIB les competències en matèria de “règim 
d’aigües i aprofitament hidràulic, canals i regatges. Aigües minerals i termals. 
Ordenació i concessió de recursos i aprofitaments hidràulics. Mesures ordinàries i 
extraordinàries per garantir el subministrament. Participació d’usuaris”. 
 
Atès que l’Estatut preveu la possible assumpció per part dels consells insulars de 
l’execució i la gestió en matèria de “recursos i aprofitaments hidràulics, canals i 
regadius, règim general d’aigües, aigües de regadiu, termals i subterranis”. 



 
Atès que el Pla hidrològic de les Illes Balears, aprovat pel RD 378/2001, de 6 d’abril, 
estableix com un dels seus objectius “fomentar l’estalvi en els consums d’aigua 
mitjançant unes mesures tècniques i polítiques que l’estimulin i que penin el 
malbaratament”. 
 
Atès que la Directiva 200/60/CE del Parlament Europeu i el Consell, de 23 d’octubre de 
2000, determina un marc comunitari d’actuació en l’àmbit de la política d’aigües que 
inclou el principi de recuperació de costos en serveis relacionats amb l’aigua. 
 
Atès que, per aquest motiu, els estats membres estan obligats de garantir, amb data límit 
l’any 2010: 
 
a) Una política de preus de l’aigua que proporcioni incentius adequats perquè els usuaris 
facin un ús eficient dels recursos hídrics. 
 
b) Una contribució dels diversos usos de l’aigua desglossada com a mínim en indústria, 
llar i agricultura, a la recuperació de costos del servei. 
 
Atès que, d’acord amb aquestes disposicions i en previsió que la CAIB decreti les 
mesures pertinents en aquest sentit, l’Ajuntament d’Artà planteja la necessitat 
d’anticipar-se a la situació i avançar en el marc de les seves competències cap als 
objectius establerts anteriorment. 
 
Atès que, per tot el que s’ha exposat, es considera convenient augmentar els trams de les 
tarifes d’aigua, un 10 % el tercer tram i un 20 % el quart tram, de manera que l’epígraf 
tercer de l’article 6 ha de quedar redactat tal com es proposa a continuació:  
 
“Epígraf tercer 
 
- C1 (preu bimestral per m3 en comptadors d’habitatges i comerços): 
  

De 0 a 15 m3: 0,51 � 
De 16 a 40 m3: 0,68 � 
De 41 a 60 m3: 1,01 � 
Més de 60 m3: 1,64 � 

 
- C2 (preu bimestral per m3 en comptador d’indústries, bars, restaurants, sales de festa, 

de ball i similars i hotels): 
 

De 0 a 45 m3: 0,51 � 
De 46 a 120 m3: 0,68 � 
De 121 a 180 m3: 1,01 � 
Més de 180 m3: 1,64 � 

 
En els edificis sense comptadors individuals, la tarifa aplicable resulta de dividir el 
consum pel nombre d’habitatges.” 
 



Atès que també es considera convenient regular les transmissions de la titularitat del 
subministrament, per la qual cosa es proposa afegir un apartat a l’article 4 de 
l’Ordenança, la redacció del qual podria ser la següent: 
 
“Article 4 
 
[…] 
 
8. Quan es faci una transmissió de la titularitat del subministrament o servei, aquest 
servei ha d’estar al corrent de pagament o, en cas contrari, s’ha de sol·licitar una nova 
connexió.” 
 
Per tot això, es proposa al Ple de l’Ajuntament d’Artà que adopti els següents 
 
ACORDS 
 
1. Aprovar les modificacions de l’Ordenança núm. 21, reguladora de la taxa pel 
subministrament municipal d’aigua, aprovada pel Ple de 4 de novembre de 2011, que 
s’especifiquen a continuació: 
 
a) Afegir l’apartat 8 a l’article 4 (sobre responsables), que ha de quedar redactat de la 
manera següent: 
 
“Article 4 
 
[…] 
 
8. Quan es faci una transmissió de la titularitat del subministrament o servei, aquest 
servei ha d’estar al corrent de pagament o, en cas contrari, s’ha de sol·licitar una nova 
connexió.” 
 
b) Modificar l’epígraf tercer de l’article 6, que ha de quedar redactat de la manera 
següent: 
 
“Epígraf tercer 
 
- C1 (preu bimestral per m3 en comptadors d’habitatges i comerços): 
  

De 0 a 15 m3: 0,51 � 
De 16 a 40 m3: 0,68 � 
De 41 a 60 m3: 1,01 � 
Més de 60 m3: 1,64 � 

 
- C2 (preu bimestral per m3 en comptador d’indústries, bars, restaurants, sales de festa, 

de ball i similars i hotels): 
 

De 0 a 45 m3: 0,51 � 
De 46 a 120 m3: 0,68 � 
De 121 a 180 m3: 1,01 � 
Més de 180 m3: 1,64 � 



En els edificis sense comptadors individuals, la tarifa aplicable resulta de dividir el 
consum pel nombre d’habitatges.” 
 
2. Aprovar, provisionalment, per a l’exercici de 2012, la modificació de l’Ordenança, 
núm. 21, reguladora de la taxa pel subministrament municipal d’aigua, aprovada pel Ple 
de 4 de novembre de 2011, d’acord amb la proposta abans esmentada. 
 
3. Exposar al públic, en el tauler d’anuncis de l’Ajuntament, aquest acord provisional i 
el text complet de l’Ordenança modificada durant el termini de trenta dies hàbils, 
comptadors a partir de l’endemà de la publicació de l’anunci d’exposició en el Butlletí 
Oficial de les Illes Balears. 
 
Durant el període d’exposició pública de l’Ordenança, les persones que tenguin un 
interès directe en els termes previstos en l’article 18 del Reial decret legislatiu 2/2004, 
de 5 de març, pel qual s’aprova el text refós de la Llei reguladora de les hisendes locals, 
podran examinar l’expedient i presentar les reclamacions que estimin oportunes. Si 
transcorre el període d’exposició pública sense que s’hagin presentat reclamacions, els 
acords adoptats restaran aprovats definitivament. 
 
4. Un cop transcorregut el període d’exposició pública, publicar en el Butlletí Oficial de 
les Illes Balears el text de l’Ordenança modificada.>> 
 
Seguidament hi ha un torn de paraules. 
 
El Sr. Galán (PSOE) demana si se sap quina quantitat es recaptarà de més. 
 
La Sra. Maria respon que no ho sap.  
 
El Sr. Galán (PSOE) diu que aquesta mesura no és necessària i que tampoc no és el 
moment de fer-ho. Diu que s’abstindran en la votació. 
 
El Sr. Lliteras (PP) diu que a una casa que s’habiti per moltes persones l’increment serà 
massa exagerat. I demana què passarà si hi ha fuites d’aigua.  
 
La Sra. Maria diu que no s’ha previst el cas de fuites d’aigua. 
 
A continuació, es passa a votació i els reunits acorden, per 7 vots a favor (UIA, CxI i I. 
Verds) i 6 abstencions (PSOE i PP):  
 
1. Aprovar les modificacions de l’Ordenança núm. 21, reguladora de la taxa pel 
subministrament municipal d’aigua, aprovada pel Ple de 4 de novembre de 2011, que 
s’especifiquen a continuació: 
 
a) Afegir l’apartat 8 a l’article 4 (sobre responsables), que ha de quedar redactat de la 
manera següent: 
 
“Article 4 
 
[…] 
 



8. Quan es faci una transmissió de la titularitat del subministrament o servei, aquest 
servei ha d’estar al corrent de pagament o, en cas contrari, s’ha de sol·licitar una nova 
connexió.” 
 
b) Modificar l’epígraf tercer de l’article 6, que ha de quedar redactat de la manera 
següent: 
 
“Epígraf tercer 
 
- C1 (preu bimestral per m3 en comptadors d’habitatges i comerços): 
  

De 0 a 15 m3: 0,51 � 
De 16 a 40 m3: 0,68 � 
De 41 a 60 m3: 1,01 � 
Més de 60 m3: 1,64 � 

 
- C2 (preu bimestral per m3 en comptador d’indústries, bars, restaurants, sales de festa, 

de ball i similars i hotels): 
 

De 0 a 45 m3: 0,51 � 
De 46 a 120 m3: 0,68 � 
De 121 a 180 m3: 1,01 � 
Més de 180 m3: 1,64 � 

En els edificis sense comptadors individuals, la tarifa aplicable resulta de dividir el 
consum pel nombre d’habitatges.” 
 
2. Aprovar, provisionalment, per a l’exercici de 2012, la modificació de l’Ordenança, 
núm. 21, reguladora de la taxa pel subministrament municipal d’aigua, aprovada pel Ple 
de 4 de novembre de 2011, d’acord amb la proposta abans esmentada. 
 
3. Exposar al públic, en el tauler d’anuncis de l’Ajuntament, aquest acord provisional i 
el text complet de l’Ordenança modificada durant el termini de trenta dies hàbils, 
comptadors a partir de l’endemà de la publicació de l’anunci d’exposició en el Butlletí 
Oficial de les Illes Balears. 
 
Durant el període d’exposició pública de l’Ordenança, les persones que tenguin un 
interès directe en els termes previstos en l’article 18 del Reial decret legislatiu 2/2004, 
de 5 de març, pel qual s’aprova el text refós de la Llei reguladora de les hisendes locals, 
podran examinar l’expedient i presentar les reclamacions que estimin oportunes. Si 
transcorre el període d’exposició pública sense que s’hagin presentat reclamacions, els 
acords adoptats restaran aprovats definitivament. 
 
4. Un cop transcorregut el període d’exposició pública, publicar en el Butlletí Oficial de 
les Illes Balears el text de l’Ordenança modificada. 
 
 
3. Aprovació inicial, si s’escau, del Projecte d’ordenança municipal de prevenció 
de la contaminació acústica i per vibracions 
 



El secretari accidental informa que s’ha comprovat un error en la preparació i 
formalització de l’acord del Ple, adoptat en la sessió de 24 d’abril de 2012, relatiu a la 
tramitació de l’Ordenança municipal de prevenció de la contaminació acústica i per 
vibracions. 
 
Informa que aquest error afecta també l’anunci del tràmit d’informació pública 
corresponent publicat en e Butlletí Oficial de les Illes Balears núm. 75, de 26 de maig 
de 2012; i que, malgrat que aquest error no afecta el text de l’Ordenança, sí que afecta la 
tramitació correcta del projecte d’ordenança que s’ha de fer mitjançant el procediment 
general previst legalment per a les ordenances, d’acord amb la previsió de l’article 102 
de la Llei 20/2006, de 15 de desembre, municipal i de règim local de les Illes Balears. 
Per tant, a més, es podria induir a error sobre la vertadera naturalesa i l’abast temporal 
del projecte d’ordenança que es tramita. 
 
Seguidament, el batle proposa al Ple que adopti els següents acords:  

<<De conformitat amb allò que estableixen els articles 100 a 103 de la Llei 20/2006, de 
15 de desembre, municipal i de règim local de les Illes Balears, i l’article 49 de la Llei 
de bases de règim local i l’article 56 del text refós de les disposicions vigents en matèria 
local, es dictamina:  

1. Anul·lar l’acord del Ple adoptat a la sessió de 24 d’abril de 2012, relatiu a l’aprovació 
de l’Ordenança municipal de prevenció de la contaminació acústica i per vibracions, 
acord que fou, posteriorment, anunciat en el Butlletí Oficial de les Illes Balears núm. 
75, de 26 de maig de 2012. 

2. Aprovar inicialment el Projecte d’ordenança municipal de prevenció de la 
contaminació acústica i per vibracions, el text del qual s’adjunta a aquest dictamen de 
manera que queda incorporat en aquest. 

3. Sotmetre a exposició pública el Projecte d’ordenança municipal de prevenció de la 
contaminació acústica i per vibracions mitjançant un anunci en el Butlletí Oficial de les 
Illes Balears, i concedir audiència a les associacions veïnals i de defensa de les persones 
consumidores i usuàries establertes en el municipi d’Artà que estiguin inscrites en el 
registre municipal d’associacions veïnals i les finalitats dels quals guardin relació 
directa amb l’objecte de la disposició que es tramita,  per un termini de trenta dies 
hàbils, perquè puguin examinar l’expedient i formular reclamacions, objeccions i 
observacions. 

4. Un cop transcorregut el termini d’exposició pública i, en el seu cas, el tràmit 
d’audiència, si no s’ha presentat cap reclamació, objecció o suggeriment, entendre 
aprovat definitivament l’acord adoptat inicialment, sense necessitat d’un nou acord 
exprés.>> 
 
A continuació, es passa a votació i els reunits acorden, per 10 vots a favor (UIA, CxI, 
PSOE i I. Verds) i 3 abstencions (PP):  

1. Anul·lar l’acord del Ple adoptat a la sessió de 24 d’abril de 2012, relatiu a l’aprovació 
de l’Ordenança municipal de prevenció de la contaminació acústica i per vibracions, 
acord que fou, posteriorment, anunciat en el Butlletí Oficial de les Illes Balears núm. 



75, de 26 de maig de 2012. 

2. Aprovar inicialment el Projecte d’ordenança municipal de prevenció de la 
contaminació acústica i per vibracions, el text del qual s’adjunta a aquest dictamen de 
manera que queda incorporat en aquest. 

3. Sotmetre a exposició pública el Projecte d’ordenança municipal de prevenció de la 
contaminació acústica i per vibracions mitjançant un anunci en el Butlletí Oficial de les 
Illes Balears, i concedir audiència a les associacions veïnals i de defensa de les persones 
consumidores i usuàries establertes en el municipi d’Artà que estiguin inscrites en el 
registre municipal d’associacions veïnals i les finalitats dels quals guardin relació 
directa amb l’objecte de la disposició que es tramita,  per un termini de trenta dies 
hàbils, perquè puguin examinar l’expedient i formular reclamacions, objeccions i 
observacions. 
 
4. Un cop transcorregut el termini d’exposició pública i, en el seu cas, el tràmit 
d’audiència, si no s’ha presentat cap reclamació, objecció o suggeriment, entendre 
aprovat definitivament l’acord adoptat inicialment, sense necessitat d’un nou acord 
exprés. 
 
 
4. Aprovació, si s’escau, de la proposició conjunta de l’Equip de Govern i el grup 
municipal PSOE sobre la conveniència de sol·licitar a la diputada i portaveu del 
Grup Parlamentari Popular, la Sra. Margalida Isabel Cabrer, la rectificació 
pública de les seves paraules en el Ple del Parlament de 29 de maig 
 
El batle explica la proposició, que, copiada literalment, diu: 
 
<<Antecedents i justificació de la proposta 
 
El passat dia 24 de maig, el president del Govern balear, José Ramón Bauzá, en qualitat 
de president del Partit Popular, va fer una visita a l’agrupació local del partit a Artà. A 
través de les xarxes socials s’havia convocat una concentració, pacífica, per anar a 
manifestar el desacord amb la gestió i les polítiques que està duent a terme en el Govern 
de la comunitat autònoma de les Illes Balears. 
 
Davant la notícia d’aquesta convocatòria, repetesc que pacífica, des de la Delegació del 
Govern es va decidir enviar un desplegament per tal de garantir la seguretat del 
president. Aquest va ser un desplegament desmesurat i sense cap mena de justificació. 
 
A l’hora de l’arribada del president a Artà, hi havia entre 400 i 500 persones que 
l’esperaven per manifestar el rebuig a les seves polítiques, especialment la lingüística i 
les d’educació i sanitat. En tot moment, la gent concentrada va estar vigilada per 
l’ample dispositiu de seguretat i només cridaren consignes contra el president i portaren 
pancartes anunciadores del rebuig i l’enuig envers les actuacions de Bauzá. Així ho va 
manifestar la premsa l’endemà de l’esdeveniment, com una rebuda amb cridòria, però 
sense violència ni incidents. 
 
Dia 29 de maig la diputada del Grup Parlamentari Popular, la Sra. Margalida Isabel 
Cabrer,  en la intervenció que va fer al Parlament de les Illes Balears, i segons consta en 



el seu diari de sessions, va dir que “dia 15 de maig Manacor va ser l’escenari d’atacs 
violents contra el president del Govern, el president del Parlament i altres membres del 
Govern, que varen ocasionar ferides importants a funcionaris públics: piles, monedes, 
bolles de ferro, llengües de porc, insults, agressions... És el resum d’uns fets que dia 17 
de maig es varen reproduir a Inca, divendres dia 18 a Sa Pobla, diumenge a Esporles, 
dimarts passat a Pollença i a Santa Margalida, dijous a Artà i ahir mateix a Bunyola”. 
 
Davant aquestes manifestacions, vull fer constar el següent: 
 
- El desacord amb qualsevol senyal de violència, en totes les seves vessants, tant física 
com verbal, contra qualsevol persona. 
 
- Aquestes afirmacions són absolutament falses, tendencioses i tenen la finalitat de 
desacreditar amb mentides les crítiques ciutadanes a la gestió que du a terme el Partit 
Popular, encapçalat pel seu president, el senyor Bauzá. A més, unes declaracions com 
aquestes només fan que posar dins el sac dels violents als artanencs i artanenques que 
només es manifestaren per fer palès el seu malestar amb la situació actual. 
 
- A Artà, dia 24 de maig no hi hagué cap protesta violenta i el nostre municipi no “va 
ser l’escenari d’atacs violents contra el president del Govern, el president del Parlament 
i altres membres del Govern, que varen ocasionar ferides importants a funcionaris 
públics: piles, monedes, bolles de ferro, llengües de porc, insults, agressions...”. 
 
- La resposta ciutadana va ser exemplar, pacífica i cordial i només es va manifestar a 
través dels crits de consignes contràries a les polítiques i actuacions exercides pel 
president del Govern balear.  
 
Per tot això, el batle proposa al Ple de l’Ajuntament d’Artà que adopti els següents  
 
Acords 
 
1. Exigir a la Sra. Margalida Isabel Cabrer que demani disculpes públicament al poble 
d’Artà per les seves afirmacions i que rectifiqui les declaracions fetes al Ple del 
Parlament de les Illes Balears de 29 de maig. 
 
2. Remetre aquest acord a la senyora diputada i al president del Parlament de les Illes 
Balears.>> 
 
El portaveu del PSOE, Sr. Galán, diu que està d’acord amb la proposició de Batlia, però 
que la benvinguda no va ser “cordial”, sinó “no cordial”. 
 
El portaveu del PP, Sr. Lliteras, remarca que es tractava d’un acte privat, que no hi 
havia ningú convidat a excepció dels afiliats al PP i la Junta Directiva del PP. Diu que 
va ser una manifestació tranquil·la però no silenciosa. Opina que no són ni els artanencs 
ni els coloniers els que provoquen altercats. Manifesta que no considera que la diputada 
del PP, Sra. Cabrer, hagi de rectificar públicament les serves paraules. Opina que el 
comportament del PP d’Artà va ser exemplar. 
 
Seguidament, el Sr. Lliteras (PP) llegeix el següent text:  
 



<<La diputada i portaveu del grup parlamentari del Partit Popular al Parlament de les 
Illes Balears va actuar amb legitimitat per denunciar els fets que estaven succeint contra 
la llibertat del president del Partit Popular aquelles setmanes en diferents pobles de 
Mallorca. 
 
En cap moment la intenció de la Sra. Cabrer va ser desprestigiar ni posar en cap sac als 
ciutadans d’Artà. Segurament els qui es manifestaven amb insults, en la seva gran 
majoria, no eren del poble, sinó que venien a crear conflicte i havien de ser d’un altre 
lloc de Mallorca. 
 
En relació als fets ocorreguts a Artà el dia de la visita del president del PP, va haver-hi 
una manifestació on es van abocar insults cap a la persona del president, i això 
constitueix violència verbal. 
 
Tothom està en el seu dret de manifestar la seva opinió contrària a qualsevol de les 
politiques del Govern, però en cap cas es justifica la violència verbal i escrita que es va 
produir aquest dia al nostre poble. Mostra d’aquesta violència verbal i escrita està 
plasmada en diferents imatges. 
 
Per tot això, entenem que els partits de l’oposició han de condemnar tant la violència 
verbal com la física i no dedicar-se a desautoritzar a representants legítims del poble que 
defensen la llibertat de les persones i fomentar el respecte a les regles democràtiques per 
part de tots els ciutadans de les illes.>> 
 
El portaveu del PSOE, Sr. Galán, sol·licita ampliar l’escrit, en el sentit de “demanar al 
Sr. Rodríguez que demani disculpes al poble d’Artà pels perjudicis ocasionats per un 
acte privat”. 
 
A continuació, es passa a votació i els reunits acorden, per 10 vots a favor (UIA, CxI, 
PSOE i I. Verds) i 3 vots en contra (PP):  
 
1. Exigir a la Sra. Margalida Isabel Cabrer que demani disculpes públicament al poble 
d’Artà per les seves afirmacions i que rectifiqui les declaracions fetes al Ple del 
Parlament de les Illes Balears de 29 de maig, i demanar al Sr. Rodríguez que demani 
disculpes al poble d’Artà pels perjudicis ocasionats per un acte privat. 
 
2. Remetre aquest acord a la senyora diputada i al president del Parlament de les Illes 
Balears. 
 
 
5. Aprovació, si s’escau, de la proposta que presenta l’Equip de Govern municipal, 
de ratificació de la liquidació i la dissolució del Consorci d’Aigües d’Artà per fusió 
en el Consorci Únic d’Aigües de les Illes Balears 
 
A continuació, el batle explica la proposició, que, copiada literalment, diu: 
 
<<Atès que en data 15 de juny de 2012 el Consell de Govern va acordar la creació del 
Consorci d’Aigües de les Illes Balears a partir de la fusió dels consorcis d’aigües de la 
comunitat autònoma amb diversos ajuntaments de les Illes Balears, i l’aprovació dels 
seus Estatuts (BOIB núm. 87, ext. de 18 de juny de 2012); 



 
Atès que, per aquest motiu, escau procedir a la dissolució del Consorci d’Aigües d’Artà 
per fusió dels seus actius i passius en el nou Consorci d’Aigües Únic creat per raons 
d’economia i eficiència; 
 
Atès que, d’acord amb els Estatuts del Consorci d’Aigües d’Artà, correspon a la Junta 
Rectora del Consorci, com a òrgan de govern d’aquest, la dissolució del consorci; 
 
Atès que en data 19 de juny de 2012 la Junta Rectora del Consorci d’Aigües d’Artà va 
aprovar la dissolució del Consorci d’Aigües d’Artà per fusió en el Consorci d’Aigües de 
les Illes Balears i atès que aquest acord queda condicionat a la ratificació d’aquest per 
part de les entitats consorciades (Consell de Govern i Ajuntament d’Artà), d’acord amb 
el que preveu l’article 17.4 dels Estatuts del Consorci d’Artà; 
 
És per això que l’Equip de Govern municipal proposa al Ple que adopti els següents  
 
ACORDS: 
 
1. Ratificar l’acord de la dissolució i la liquidació del Consorci d’Aigües d’Artà per 
fusió en el Consorci Únic d’Aigües de les Illes Balears. 
 
2. Adherir-se al Consorci Únic d’Aigües de les Illes Balears creat per acord del Consell 
de Govern de 15 de juny de 2012 amb l’aprovació dels Estatus corresponents. 
 
3. Trametre aquest acord al Consorci Únic d’Aigües de les Illes Balears.>> 
 
Seguidament hi ha un torn de paraules. 
 
El Sr. Galán (PSOE) diu que es tracta d’una “retallada” més. 
 
El Sr. Lliteras (PP) diu que hi votaran a favor. 
 
A continuació, es passa a votació i els reunits acorden, per 10 vots a favor (UIA, CxI, 
PP i I. Verds) i 3 abstencions (PSOE):  
 
1. Ratificar l’acord de la dissolució i la liquidació del Consorci d’Aigües d’Artà per 
fusió en el Consorci Únic d’Aigües de les Illes Balears. 
 
2. Adherir-se al Consorci Únic d’Aigües de les Illes Balears creat per acord del Consell 
de Govern de 15 de juny de 2012 amb l’aprovació dels Estatus corresponents. 
 
3. Trametre aquest acord al Consorci Únic d’Aigües de les Illes Balears. 
 
 
6. Aprovació, si s’escau, de la Moció que presenta el grup municipal CxI contra les 
retallades i la pèrdua dels serveis de l’Hospital de Manacor i de suport a la 
Plataforma Pro Hospital de Manacor 
 



Els reunits, per assentiment unànime, acorden rectificar l’errada que hi ha en el títol de 
l’ordre del dia ja que la proposta la presenten “tots els grups municipals”, i no només 
CxI. 
 
La regidora delegada d’Educació, Sra. Sureda, llegeix la proposta, que, copiada 
literalment, diu: 
 
<<Aquests dies es compleixen vint-i-cinc anys de la marxa cap a Ciutat que aplegà 
artanencs i altres ciutadans de la comarca de Llevant per reclamar la construcció de 
l’Hospital de Manacor. Una mobilització que va ser encapçalada per tots els grups 
polítics municipals, tant del govern com de l’oposició. 
 
Un hospital consolidat, pendent d’una ampliació que ha quedat suspesa, amb un 
funcionament exemplar que l’ha fet mereixedor de multitud de premis de reconegut 
prestigi, està sofrint actualment unes retallades que no pot assumir un hospital de 
primera categoria, juntament amb la pressió que suposen els constants rumors de 
privatització per als professionals que hi treballen, els pacients i usuaris. 
 
Darrerament hem estat testimonis del degotís de retallades que pateix l’Hospital de 
Manacor i que veuen minvada la seva qualitat en el serveis i els tractaments que ofereix: 
 
1. S’ha reduït el nombre de contractacions de personal interí. 
2. S’ha tancat mitja planta. 
3. S’estan desviant operacions quirúrgiques cap a Palma. 
4. S’han deixat de donar serveis o s’han desviat a centres privats o altres centres de 
Palma, com poden ser rehabilitació, ressonàncies, TAC... 
5. S’ha augmentat l’horari laboral del personal d’infermeria amb 2,5 hores per setmana 
(això és una baixada més de sous), fent fer més hores al personal actual es deixa de 
contractar gent que està a dia d’avui a l’atur. 
6. Les llistes d’espera han passat d’una mitjana de tres mesos a uns deu. 
7. Es té la intenció de traslladar les analítiques cap a Palma. Això comportarà un 
deteriorament dels resultats de l’anàlisi, un cop treta la sang per l’analítica, aquesta s’ha 
de fer al més aviat possible per obtenir els resultats fiables.      
8. El pressupost no és suficient per poder mantenir la qualitat de l’atenció i els serveis 
que, des que es va obrir, presta l’Hospital de Manacor. 
 
La ciutadania artanenca ha percebut la precarietat en què es troba l’Hospital de Manacor 
i el risc que sigui privatitzat totalment o parcialment i, per aquest motiu, s’ha reprès 
l’activisme de la PLATAFORMA PRO HOSPITAL que es va iniciar l’any 1987. De 
fet, el proper 21 de juny està prevista una concentració pacífica en defensa de l’Hospital 
de Manacor. 
 
Per tots aquests motius, es proposa al Ple de l’Ajuntament que adopti els següents 
 
ACORDS: 
 
 
1. Demanar a la Conselleria de Salut que no llevi serveis de l’Hospital de Manacor, com 
poden ser el servei de laboratori i analítica i les intervencions quirúrgiques i que 
recuperi aquells desviats o eliminats. 



 
2. Exigir a la Conselleria de Salut i al Govern balear que doti pressupostàriament dels 
doblers necessaris a l’Hospital per poder mantenir els serveis i atencions que s’hi 
realitzen. 
 
3. Fer arribar la preocupació dels ciutadans d’Artà i de la comarca a la Conselleria de 
Salut perquè s’estan devaluant els serveis que reben a l’Hospital de Manacor. 
 
4. Donar suport, la corporació municipal, a la reactivació de la Plataforma Pro Hospital 
de Manacor. 

 
5. Col·laborar, els grups municipals que integren l’Ajuntament d’Artà, amb la 
vindicació en salvaguarda de l’Hospital de Manacor i, en aquest sentit, fer totes les 
gestions institucionals necessàries perquè l’Hospital de Manacor no sigui privatitzat. 

 
6. Convidar, per part de la corporació, la ciutadania a participar-hi i a sumar-se als actes 
en defensa de l’Hospital de Manacor.>> 

 
El portaveu del PSOE, Sr. Galán, manifesta la seva conformitat i dóna l’enhorabona als 
representants del PP per adherir-se a la moció. 
 
El Sr. Lliteras (PP) li respon donant-li les gràcies i diu que ell va anar a la inauguració i 
que el defensarà. 
 
A continuació, es passa a votació i els reunits acorden, per unanimitat: 
 
1. Demanar a la Conselleria de Salut que no llevi serveis de l’Hospital de Manacor, com 
poden ser el servei de laboratori i analítica i les intervencions quirúrgiques i que 
recuperi aquells desviats o eliminats. 
 
2. Exigir a la Conselleria de Salut i al Govern balear que doti pressupostàriament dels 
doblers necessaris a l’Hospital per poder mantenir els serveis i atencions que s’hi 
realitzen. 
 
3. Fer arribar la preocupació dels ciutadans d’Artà i de la comarca a la Conselleria de 
Salut perquè s’estan devaluant els serveis que reben a l’Hospital de Manacor. 
 
4. Donar suport, la corporació municipal, a la reactivació de la Plataforma Pro Hospital 
de Manacor. 

 
5. Col·laborar, els grups municipals que integren l’Ajuntament d’Artà, amb la 
vindicació en salvaguarda de l’Hospital de Manacor i, en aquest sentit, fer totes les 
gestions institucionals necessàries perquè l’Hospital de Manacor no sigui privatitzat. 

 
6. Convidar, per part de la corporació, la ciutadania a participar-hi i a sumar-se als actes 
en defensa de l’Hospital de Manacor. 
 
 
7. Aprovació, si s’escau, de la moció sobre la confecció del plec de condicions que 
ha de regular la recollida de fems del municipi d’Artà 



 
El portaveu del PSOE, Sr. Galán, llegeix la moció, que, copiada literalment, diu: 
 
<<EXPOSICIÓ DE MOTIUS 
 
Ateses les contínues queixes que hi ha per part del ciutadans d’Artà en relació al servei 
de recollida de fems. 
 
Ateses les contínues queixes manifestades pel regidor de Medi Ambient envers 
l’acompliment de les diverses clàusules del contracte de recollida de fems. 
 
Atès que la duració del contracte actual acaba a finals d’any. 
 
Per tot això, es proposa al Ple de l’Ajuntament d’Artà que adopti el següent 
 
ACORD: 
 
Instar l’Equip de Govern a començar tot el procés necessari per elaborar un plec de 
condicions per tal de dur a concurs públic la recollida de fems del municipi d’Artà.>> 
 
El portaveu d’I. Verds, Sr. Caldentey, diu que li pareix perfecte la presentació d’aquesta 
moció i explica que és una de les possibilitats per tractar el tema de recollida de fems. 
Diu que la seva voluntat ha estat estudiar el plec de condicions i demanar una sèrie de 
temes a l’empresa concessionària. Explica que, arran de la darrera reunió amb l’empresa 
concessionària, Net i Fresc, va aconseguir la instal·lació de 10 contenidors en diferents 
indrets del municipi i la realització, per part de l’empresa, d’una campanya divulgativa 
del servei de recollida selectiva de residus porta a porta a la Colònia de Sant Pere. 
 
Seguidament, el Sr. Caldentey explica la situació actual de com es du el servei i respon 
dient que explorarà totes les possibilitats per dur el servei de recollida de fems del 
municipi d’Artà. 
 
A continuació, es passa a votació i els reunits acorden, per 3 vots a favor (PSOE) i 10 
abstencions (UIA, CxI, PP i I. Verds), instar l’Equip de Govern a començar tot el procés 
necessari per elaborar un plec de condicions per tal de dur a concurs públic la recollida 
de fems del municipi d’Artà. 
 
 
8. Aprovació, si s’escau, de la moció que presenta el grup municipal PSOE sobre 
les exempcions de l’IBI 
 
El portaveu del PSOE, Sr. Galán, llegeix la moció, que, copiada literalment, diu: 
 
<<EXPOSICIÓ DE MOTIUS 
 
En aquests moments de crisi econòmica, amb elevades taxes d’atur, amb l’augment de 
la pobresa i les necessitats socials, d’augment d’impostos, com el de la benzina i l’IBI o 
dels municipals, cal replantejar les polítiques de reducció del dèficit i cercar noves vies 
d’ingressos de l’Estat.  
 



De fet, el RDL 20/2011, de 30 de desembre, de mesures urgents en matèria 
pressupostària, tributària i financera per a la correcció del dèficit públic, insta les 
corporacions locals a una pujada de l’IBI d’entre el 4 i el 10 % que afectarà tota la 
ciutadania mallorquina. 
 
Aquesta situació és un greuge comparatiu amb les exempcions fiscals que gaudeixen 
diverses entitats confessionals.  
 
El frau fiscal i l’exempció d’imposts com el de l’IBI i uns altres, grava enormement les 
nostres arques municipals, fet que considerem greument injust.  
 
Per tot això, el Ple d’Artà adopta els següents  
 
ACORDS: 
 
1. L’Ajuntament d’Artà insta el Govern d’Espanya i a les Corts Generals que, a través 

de la Llei de pressuposts que es debat per a l’exercici de 2012, es derogui de la Llei 
d’hisendes locals l’exempció de l’IBI (impost de béns immobles rústics i urbans) 
previst en l’article 62.1.c a l’església catòlica i altres confessions religioses, així 
com a les seves organitzacions i centres d’ensenyament i proselitisme religiós. 

 
2. Que es faci un cens, en aquest municipi, dels béns immobles rústics i urbans que 

estan censats i registrats a nom de l’església catòlica i d’altres confessions 
religioses, així com de les seves entitats i associacions afins. 

 
3. Que s’insti el Parlament espanyol a derogar els acords de l’Estat espanyol amb la 

Santa Seu, especialment el d’afers econòmics, ja que aquesta entitat religiosa els 
incompleix, per obligar a l’autofinançament de l’església catòlica, com es preveu en 
aquests acords i, conseqüentment a això, s’elimini de l’IRPF la casella d’assignació 
a l’església catòlica. 

 
4. Que s’insti les Corts Generals que facin les modificacions pertinents en la Llei 

d’hisendes locals, en la Llei de mecenatge i fundacions i altres normes locals i lleis 
estatals i autonòmiques, per evitar injustificables exempcions de l’IBI i d’altres 
imposts a determinades institucions.>> 

 
Seguidament, hi ha un torn de paraules. 
 
El Sr. Lliteras (PP) diu que a l’església sempre hem trobat les portes obertes, i que 
l’església, no s’ha d’oblidar, gestiona “Cáritas”. 
 
Es passa a votació i els reunits acorden, per 10 vots a favor (UIA, CxI, PSOE i I. Verds) 
i 3 vots en contra (PP):  
 
1. L’Ajuntament d’Artà insti el Govern d’Espanya i les Corts Generals que, a través de l 
la Llei de pressuposts, que es debat per a l’exercici 2012, es derogui de la Llei 
d’hisendes locals l’exempció de l’IBI (impost de béns immobles rústics i urbans) 
establerta en l’article 62.1.c a l’església catòlica i altres confessions religioses, així com 
a les seves organitzacions i centres d’ensenyament i proselitisme religiós. 

 



2. Que es faci un cens, en aquest municipi, dels béns immobles rústics i urbans que 
estan censats i registrats a nom de l’església catòlica i d’altres confessions religioses, 
així com de les seves entitats i associacions afins. 
 
3. Que s’insti el Parlament espanyol al fet que es deroguin els acords de l’Estat espanyol 
amb la Santa Seu, especialment el d’Afers Econòmics, ja que aquesta entitat religiosa 
els incompleix, obligant a l’autofinançament de l’església catòlica, com es preveu en 
aquests acords i, conseqüentment a això, s’elimini de l’IRPF la casella d’assignació a 
l’església catòlica. 
 
4. Que s’insti a les Corts Generals que facin les modificacions pertinents en la Llei 
d’hisendes locals, en la Llei de mecenatge i fundacions i altres normes locals i lleis 
estatals i autonòmiques, per evitar injustificables exempcions de l’IBI i d’altres imposts 
a determinades institucions. 
 
 
9. Informació de les resolucions de Batlia corresponents al mes de maig de 2012 i 
de dia 15 de juny de 2012 
 
Es dóna compte de les resolucions de Batlia corresponents al mes de maig de 2012 i de 
dia 15 de juny de 2012. 
 
Els reunits, per assentiment unànime, es donen per assabentats. 
 
 
10. Precs i preguntes 
�

PREGUNTES DEL PP QUE FORMULA EL SR. LLITERAS 
 
- Ens poden dir en quin punt es troba el punt verd la Colònia? 
 
Resposta del regidor Sr. Caldentey (I. Verds): Si ens demanau per la seva situació 
prevista en les NS en vigor, aquest servei se situarà a la parcel·la 2 del polígon 4. Si es 
tracta dels avanços pel que fa a la tramitació per a la seva construcció, aquesta es troba 
en el mateix punt que en les anteriors ocasions que heu fet aquesta pregunta. 
 
- Ens poden dir quantes barreres arquitectòniques han eliminat aquest darrer mes?  
 
Resposta del batle: Cap. 
 
- Ja han començat a cobrar els deutors de l’Ajuntament?  
 
Resposta del batle: Tots els que estaven inclosos dins el llistat del Decret 4/2012 ja han 
cobrat, concretament els dies 30 i 31 de maig. Hi ha dos o tres casos que, com que 
tenien embargaments, ha cobrat Hisenda. 
 



- Ens poden dir el motiu pel qual la zona blava de la plaça de l’Ajuntament no és 
efectiva a dia d’avui?  
 
Resposta del batle: Perquè el responsable de la publicació de l’Ordenança al BOIB se’n 
va descuidar. 
 
- Ens poden dir el número d’infraccions que ha posat la Policia Local referents a la zona 
blava de la plaça de l’Ajuntament? 
 
Resposta del batle: 28. 
 
- Ens poden dir quina quantitat d’euros és?  
 
Resposta del batle: 2.500 euros i 1.250 euros reduïda. 
 
- Ens poden dir si els infractors que ja han pagat poden reclamar l’import de la infracció 
que se’ls va posar per aquest motiu? 
 
Resposta del batle: Poden. 
 
- Pensen prendre mesures perquè això no torni passar, ja que creim que aquest motiu és 
un sobrecost que l’Ajuntament no pot ni deu suportar?  
 
Resposta del batle:  Pensam prendre’n. 
 
- Ens poden dir quin tipus de mesures efectives pensen prendre o prendran per eradicar 
o llevar les herbes als carrers d’Artà i de la Colònia de Sant Pere?  
 
Resposta del regidor Sr. Caldentey (I. Verds): S’ha pitjat reiteradament i, fins a avui, 
l’empresa concessionària. Al respecte, us envii l’informe de la mateixa empresa, en què 
s’exposa que actualment es continua fent aquesta feina, marcada enguany, per altra 
banda, per la no utilització d’herbicides, i per una menor utilització de la Brigada 
municipal de jardineria, que s’han pogut dedicar a altres tasques. En l’informe esmentat, 
observareu com la mateixa empresa reconeix, i per escrit, la falta d’acompliment 
d’aquest punt recollit en el Plec de condicions. 
 
- Atès que el grup popular ha fet preguntes a altres plenaris sobre el Centre Jove que hi 
ha a Artà, a nosaltres ens han fet arribar queixes sobre que el problema no s’ha arreglat, 
tot el contrari, pareix que va a més. Ens han dit que l’altre dia varen entrar persones als 
aparcaments subterranis de l’IBAVI i hi varen descarregar, almanco, dos extintors 
apagafocs. Ens poden dir si pensen prendre mesures per evitar els actes vandàlics 
d’aquest tipus, i d’altres que ja s’han produït, sobre els quals aquest grup ja ha fet altres 
preguntes en diferents plenaris? 
 



Resposta del batle: És cert que sabem que hi ha queixes d’alguns veïns del Centre Jove. 
I, segurament, tenen raó per les molèsties que els ocasionen alguns joves que hi 
assisteixen. En tot cas, la solució no és, en principi, el tancament del centre. Per altra 
banda, tenim constància d’aquest incident que anomenau, però que, segons la Policia, 
no està clar que siguin usuaris del Centre Jove. I, en tot cas, el problema dels actes 
vandàlics no només el tenim en aquesta zona, ja que, per desgràcia, s’estén per tota la 
vila. 
 
- Atès que a l’anterior plenari li vàrem preguntar sobre les emissores de televisió que les 
persones que viuen a Artà i la Colònia no poden veure mitjançant la TDT, varen 
respondre que no tenien constància d’aquest fet. Això no és cert del tot, ja que al plenari 
de 28 de setembre de 2011 varen respondre a una pregunta que aquest grup va presentar, 
concretament la número 5. Pensen prendre alguna mesura perquè aquests habitatges 
puguin veure tots els canals de TV i escoltar totes les emissores de ràdio que, mitjançant 
la TDT, s’ofereixen avui en dia?  
 
Resposta del batle: El problema és greu, ja que després d’una reunió del tècnic que fa el 
manteniment a Artà amb el gerent de Multimedia, l’empresa que els manté, aquesta no 
està disposada a fer la inversió per instal·lar nous repetidors. A més, és possible que 
l’any vinent hi hagi canvi de canals i no sigui viable fer-la. 
 
- Ens poden explicar el motiu pel qual la màquina agranadora comença la seva feina a 
na Pati a les sis i quart del matí?  
 
Resposta del regidor Sr. Caldentey (I. Verds): No consta aquest fet. Ens podríeu 
assenyalar quan s’hauria produït? 
 
- Ens poden explicar el motiu pel qual un negoci de restauració, que té un pati interior, 
ha posat taules i cadires a la plaça de l’Ajuntament?  
 
Resposta del batle: Perquè no té llicència per tenir-les al pati i els hi hem hagut de fer 
retirar; i perquè ha fet l’autoliquidació d’ocupació de via pública, com han fet altres 
negocis. 
 
- Ens poden dir en quin estat es troben els pressupostos de l’Ajuntament de 2012?  
 
Resposta del batle: Pendents de l’acord per executar la sentència del Poliesportiu de la 
Colònia. 
 
- Ens poden dir en quin punt es troben les negociacions amb els propietaris del 
Poliesportiu de la Colònia de Sant Pere?  
 
Resposta del batle:  Com sabeu, per plenari, i per unanimitat, els presentàrem una oferta 
de pagament en vuit anys, a través del jutge. S’han tengut diversos contactes de 



negociació. Els propietaris ens demanen el pagament de 300.000 euros anuals més els 
interessos des del primer any. Encara no està tancat. 
 
PRECS I PREGUNTES DEL PSOE QUE FORMULA EL SR. GALÁN 
 
Precs 
 
Prec: Ara que s’ha acabat la temporada és el moment per començar a planificar la 
propera. És el moment d’asseure’s amb els clubs i planificar els horaris per tal de poder  
ajudar a estalviar energia elèctrica, explicar quines seran les línies de subvenció de cara 
a l’any que ve i també quines ajudes hi haurà. Pregam que es faci aquesta planificació i 
s’expliqui als clubs per tal que també puguin planificar les seves actuacions.  
 
Resposta del batle: Ho tendrem en consideració. 
 
Prec: Atesa la importància de les informacions rebudes per part dels diferents partits pel 
que fa a la negociació de la sentència del Poliesportiu de la Colònia, pregam que 
convoqui una junta de portaveus on hi hagi els tècnics municipals i les persones que 
estimi oportunes per tal d’informar de les possibles conseqüències de no arribar a un 
acord i, fins i tot, de poder mitjançar en la negociació.  
 
Resposta del batle: S’accepta. De tota manera, es faran tots els esforços per arribar a un 
acord amb els propietaris. 
 
Preguntes 
 
Urbanisme 
 
- Ja estan en disposició de fer-nos arribar una relació de tots els expedients d’infracció 
urbanística amb els imports que es deuen? Si la resposta és afirmativa, ens poden fer 
arribar la relació?  
 
Resposta de la regidora Sra. Maria (UIA): No. 
 
Ens poden dir quants d’expedients d’infracció urbanística s’han fet? Ens poden facilitar 
una relació amb l’immoble sancionat, el ciutadà i els imports corresponents? 
 
Resposta de la regidora Sra. Maria (UIA): Com ja sabeu, el Departament de Disciplina 
Urbanística va quedar pràcticament aturat el desembre de 2011, pel motius que tots 
coneixem. Després hi ha hagut diversos canvis de personal. Tot això ha provocat un 
retard considerable en la tramitació dels expedients. Actualment ha començat (fa 
aproximadament un mes) una altra administrativa. Els tècnics d’Urbanisme m’han 
comunicat que el Departament “comença” a funcionar amb normalitat. Ara bé, fa falta 



un temps perquè funcioni del tot. Així i tot. us puc enviar els informes que s’han anat 
fent durant aquest mes. 
 
- Qui és l’instructor dels expedients urbanístics? 
 
Resposta de la regidora Sra. Maria (UIA): La instructora és Celia Martínez-Piñeiro i la 
secretària, Joana Servera. 
 
Esports 
 
Ens poden informar quines han estat les darreres passes fetes amb l’advocat Miquel 
Arrom pel tema de les plaques solars?  
 
Resposta de la regidora Sra. López (UIA): L’enginyer industrial de l’Ajuntament està 
valorant tècnicament si es pot acceptar la proposta tècnica presentada per Jordi Quer, 
enginyer de la instal·lació, que fa referència a la reparació de les plaques i la instal·lació 
d’una caldera de biomassa. L’advocat està pendent de si acceptam la proposta o no. 
 
- Quines actuacions s’han duit a terme en matèria de turisme esportiu?  
 
Resposta del regidor Sr. Gili [que respon llegint la informació que li ha remès 
Serprosport]: “Amb la intenció de difondre el municipi d’Artà com a destinació entre 
els diferents touroperadors especialitzats en matèria esportiva, Serprosport ha duit a 
terme les diferents accions promocionals.  
 
El passat16 d’abril la Conselleria de Turisme del Govern Balear i la ATB (Agènciade 
Turisme de les Illes Balears) van organitzar la Cycling Shortbreak Network, una 
trobada on  participaren  25 touroperadors especialitzats en el món esportiu. 
Serprosport, en el marc de col·laboració amb l’Ajuntament d’Artà, va tenir 
l’oportunitat de participar-hi donant a conèixer Artà com a destinació de turisme actiu i 
establint noves relacions. Durant tota la jornada es van realitzar diferents actes; entre 
ells una ronda de presentacions individualitzades en format “Speeddating”. L’exposició, 
per part de Serprosport, va girar entorn a: 

 
- Informació rellevant sobre el municipi, així com el patrimoni, tradició, comerç... 
- Possibilitat de conèixer àrees d’interès turístic 
- Allotjaments turístics del municipi 
- Entorn natural. Espais protegits. Parc Natural de Llevant. 

 
A més de les tasques realitzades durant la Cycling Shortbreak Network, la ATB va voler 
sol·licitar a Xisco Lliteras, en representació de Serprosport, la realització d’una ruta 
guiada  als assistents. Durant la ruta s’aprofità per seguir exposant els temes comentats a 
les presentacions. 
 
Un cop finalitzada la jornada es van realitzar diferents tasques de seguiment, tant amb 
els nous contactes establerts a la Cycling Shortbreak Network com amb altres 
professionals del turisme actiu. Aquesta informació s’ha definit en tres grups 



diferenciats segons el perfil al qual ens dirigim. 
 
Primera acció promocional: Seguiment CyclingShortbreak Network 
 
Mitjançant correu electrònic, es procedí a contactar amb tots els TO coneguts 
prèviament a la Cycling Shortbreak Network. Amb aquest missatge es pretén agrair 
l’interès a tots els contactes i els convidarem a conèixer personalment el municipi 
d’Artà en dates successives. Al correu també s’adjuntà informació referent al Pac 
Natural de Llevant.” 
 
- Ara que ja s’han acabat la majoria de les competicions esportives, quin és el pla de 
manteniment de cada una de les instal·lacions esportives?  
 
Resposta de la regidora Sra. López (UIA): Durant tot l’any s’han anat fent actuacions de 
manteniment. Ara que no hi haurà activitats, es farà un repàs a allò més necessari. 
 
- A les passades comissions informatives se’ns va informar de la realització d’unes 
xerrades formatives, dirigides principalment a pares i mares. Quina valoració fa de les 
xerrades si ens referim al contingut d’aquestes?  
 
Resposta de la regidora Sra. López (UIA): La valoració global és bona. La conferència 
“El joc i la seva importància en el desenvolupament dels nostres fills” va ser bastant 
interessant, i estava especialment adreçada als que es dediquen a treballar l’esport amb 
nins, ja que es va traçar la importància del joc en l’aprenentatge i desenvolupament 
físic. “Donem color a la salut des de l’exercici físic” també va tenir un contingut 
interessant, i estava adreçada especialment a gent que practica, o no, exercici físic. Una 
bona imatge seria que la pràctica de l’esport serà el fàrmac més important del segle 
XXI. La conferència “Higiene esportiva bàsica i prevenció de petites lesions” va ser 
molt interessant sobretot per a esportistes, entrenadors i monitors, i feia referència a 
com tractar en primera instància les lesions que es poden produir quan es practica 
esport. I, finalment, la conferència “Els nostres fills en bones mans” va agradar molt als 
assistents, ja que va ser una orientació especialment per als pares a l’hora d’elegir 
l’esport que han de practicar els seus fills. 
 
- I pel que fa a l’assistència d’oients?  
 
Resposta de la regidora Sra. López (UIA): No s’assoliren uns mínims acceptables. 
 
- Tenint en compte el contingut de les xerrades, s’ha informat de la seva realització els 
centres educatius i els clubs esportius del municipi o de la comarca?  
 
Resposta de la regidora Sra. López (UIA): Quan el CM va treure l’oferta de 
conferències, a principis d’any, des de la regidoria es va demanar als clubs si estaven 
interessats en fer-ne alguna i que triassin les que podrien tenir més interès. Les quatre 



escollides foren les que es feren. El mes de juny es va informar del calendari i se’ls 
demanava que en fessin la màxima difusió entre els esportistes dels seus clubs. Hi va 
haver diferents formes de difusió per part dels clubs: penjat a Facebook, circular 
informativa, etc. 
 
- Respecte de la comarca, va ser el Consell de Mallorca qui en va fer la difusió? 
 
Resposta de la regidora Sra. López (UIA): Als centres escolars no se’ls va informar 
específicament. 
 
- Com?  
 
Resposta de la regidora Sra. López (UIA): Des de l’Ajuntament, la regidoria va enviar 
un correu electrònic i, per a les segones jornades, es va telefonar personalment a tots els 
presidents, es va penjar al Facebook d’esports d’Artà i al web municipal. 
 
Interior  
 
- El  passat dia 21 hi va haver una reunió amb els representants dels treballadors? 
 
Resposta del batle: No. Es va ajornar a dia 5 de juliol. 
 
- Quin va ser el seu contingut? 
 
- El Sr. Batle ens va informar que havia d’anar a una reunió de la FELIB per, entre 
d’altres coses, tenir més informació de com aplicar el Decret 5/2012, d’1 de juny. Ens 
pot informar del contingut d’aquesta reunió i com s’aplicarà al personal de 
l’Ajuntament?  
 
Resposta del batle: Bé, es tractava de l’Assemblea General Ordinària, on es va fer 
l’aprovació de la rendició dels comptes anuals de 2011 (unanimitat), l’aprovació del 
pressupost de 2012 (també per unanimitat), es va fer la presentació del projecte central 
de compres i també es va explicar el tractament del Decret llei 5/2012, de mesures 
urgents en matèria de personal i administratives. Respecte d’aquest tema ens deixaren 
clar que era un decret adreçat únicament al personal al servei de la CAIB, però que els 
ajuntaments, segons la DA 8, poden prendre mesures equivalents (tot i que la redacció 
és desafortunada, ja que diu que els ajuntaments “han de prendre” mesures equivalents). 
Malgrat això, hi ha mesures, com l’aplicació de la jornada de 37,5 hores, que vénen 
imposades per la Llei de pressupostos de l’Estat de 2012, a partir de l’1 de juliol. 
 
- Quan plou, el carrer Maria Ignàsia Morell i Font dels Olors es converteix en un 
torrent. Té planejada l’Ajuntament alguna solució de cara al proper hivern?  
 



Resposta del batle: Com sabeu, aquest és un problema que existeix des de fa bastant de 
temps, que no és nou. El principal motiu és que no hi ha conducció d’aigües pluvials. I, 
com també sabeu, això implica una despesa en inversió de la qual l’Ajuntament no es 
pot fer càrrec. Quan es facin la resta de sectors de renovació d’aigües, segurament a 
través del POS, aquest serà prioritari. 
 
- A moltes zones del nostre poble hi ha falta de plaques de noms de carrers, alguns 
romputs i d’altres pintats a la zona de Sos Monjos. S’ha pensat, per part del consistori, 
de fer-hi qualque cosa?  
 
Resposta del regidor Sr. Caldentey (I. Verds): No, però en prenem nota.  
 
- S’ha pensat en el Pla de turisme per finançar-ho, ja que seria una mesura per embellir 
el poble?  
 
Resposta del regidor Sr. Caldentey (I. Verds): És una bona proposta i es tendrà en 
consideració. En sentit anàleg, es considera actualment cercar algun mecanisme per a 
fer compatible la visita dels cabots cada temporada de primavera i estiu, que també 
aporten als nuclis urbans un factor paisatgístic valorable turísticament, amb el 
manteniment de la neteja dels carrers i voravies. 
 
- Revisant les actes de les diferents JGL hem pogut observar que, des del mes d’abril, es 
requereix a la secretària de l’Ajuntament un informe sobre l’estat de tramitació de 
l’expedient disciplinari 1/96, possibles responsabilitats, etc. Ja s’ha emès aquest 
informe?  
 
Resposta del batle: No. 
 
- Si no s’ha emès, quan es farà?  
 
Resposta del batle: No ho sé.  
 
- L’ha sol·licitat el batle?  
 
Resposta del batle: Sí. 
 
- En podem tenir una còpia? 
 
Resposta del batle: Quan el tenguem, sí.  
 
Medi ambient 
 
- A les passades comissions informatives, se’ns va informar que s’havien aconseguit 10 
contenidors nous. On s’han col·locat? Quin criteri s’ha seguit?  



 
Resposta del regidor Sr. Caldentey (I. Verds): Encara no han arribat. El criteri serà 
atendre determinades urgències de peremptòria solució, a saber, entre d’altres: reforçar 
els contenidors del Parc Verd, que ara mateix només n’hi ha dos i no basten; canviar 
dues unitats velles que donen servei a cala Torta, per dues de les noves amb tapadora 
per mor del factor de les gavines que hi fan una gran tasca de dispersió del fems; 
reforçar el punt d’aportació principal de la Colònia, al c/ de l’Ermità Sebastià Massanet; 
i, si fos possible, disposar d’un estoc. 
 
- També se’ns va informar de la possibilitat de fer una campanya de conscienciació. 
Quan començaria? 
 
- A la passada legislatura el Sr. Guillem Caldentey va interposar demanda contra aquest 
Ajuntament per un tema relacionat amb el medi ambient. Quines passes s’han fet per tal 
de resoldre el problema pel qual l’Ajuntament va ser denunciat?  
 
Resposta del regidor Sr. Caldentey (I. Verds): En primer lloc, matisar sobre algun terme 
en l’exposició de la pregunta: un servidor, en qualitat de membre d’aquesta corporació, 
a la vista de la deficient gestió que es va fer alguns anys en el Parc Verd municipal, dels 
residus (emmagatzemament i transport), que comportava perills per als treballadors i les 
persones usuàries d’aquelles instal·lacions, va exposar amb forma de denúncia i no de 
demanda, aquesta situació davant la Conselleria de Medi Ambient; s’ha de recordar que 
hi va arribar a haver una acumulació de restes de materials de construcció amb 
component d’amiant. Es va comanar un pla de correcció sobre les mesures de 
tractament a l’empresa ASEPEYO, pla que no ha estat acceptat per la Conselleria de 
Treball; s’hi ha de tornar a enviar un nou pla, però, en qualsevol cas, s’ha dotat els 
operaris d’un equip de vestir per si han d’operar amb aquest tipus de residus; se’ls ha 
dotat, així mateix, d’una escuma destinada a evitar la dispersió de material d’amiant; 
s’ha rescindit la relació amb l’empresa ARJONA, i actualment es fa feina amb 
BALTECMA, registrada com a empresa capacitada per al tractament d’aquest tipus de 
residu, i que dóna total garantia també pel que fa a la destinació d’aquest material. 
 
- A quant s’apuja la sanció imposada a l’Ajuntament? 
 
- Què ha passat amb aquesta sanció? 
 
Hisenda 
 
- Una vegada més, quan es duran a aprovació els pressupostos 2012? 
 
Resposta de la regidora Sra. Maria (UIA): Quan hi hagi l’acord respecte de la sentència 
del Poliesportiu de la Colònia. 
 



- Quina és la quantitat de diners en concepte de factures, convenis, etc., que tenen amb 
data anterior a 1 de gener de 2012 i que no varen ser incloses en el Pla d’estabilitat?  
 
Resposta de la regidora Sra. Maria (UIA): 996.597,11 euros. 
 
Joventut 
 
- Quins canvis hi ha hagut en la gestió del Centre Jove?  
 
Resposta del batle: El Centre Jove d’Artà es gestiona mitjançant una contracta amb el 
GREC (Grup d’Educadors de Carrer i Treball amb Menors) i no hi ha hagut cap canvi 
en aquest sentit. La contracta acaba dia 31 de desembre de 2012 i, per al proper any, 
s’haurà d’estudiar si hi ha sistemes més eficients per seguir amb el servei. 
 
- Quines reduccions hi ha hagut?  
 
Resposta del batle: En consonància amb la necessitat de reduir la despesa de tots els 
serveis municipals, es va acordar amb el GREC la reducció d’un 20 % pel que fa al 
segon semestre de 2012. 
 
- Quin horari té ara el Centre Jove?  
 
Resposta del batle: Fins al 30 de juny té el mateix horari de sempre (dimarts, dimecres i 
dijous de 17 h a 20 h, divendres de 19 h a 24 h, i dissabtes de 18 h a 24 h). Al segon 
semestre l’horari serà el següent: dimarts, dimecres i dijous de 17 h a 20 h, divendres i 
dissabte de 19 h a 23 h. S’ha procurat mantenir obert els mateixos dies i s’ha llevat la 
darrera hora de divendres i dissabte, que era la més conflictiva. Proporcionalment, s’ha 
reduït el mínim l’horari al públic (15 %) i més les altres hores (30 %). 
 
- Quina és la quantitat retallada?  
 
Resposta del batle: La quantitat acordada és la corresponent al 20 % del segon semestre, 
2.792,40 �. 
 
Educació 
 
- Quin problema hi ha hagut amb el menjador de l’Estiu Viu?  
 
Resposta del batle: El CEIP Na Caragol és qui té la concessió amb l’empresa i, segons 
la seva directora, aquesta acaba en el mes de juny. Com que enguany l’Ajuntament no 
ha contractat personal municipal per a la vigilància, no en tenim que es pugui dedicar al 
menjador i, per tant, no ens podem fer responsables del servei.  
 



- Per què no se li ha donat la concessió del servei de menjador a l’empresa que gestiona 
el menjador durant tot l’any? 
 
Resposta del batle: Perquè el servei de menjador no és de l’Ajuntament, sinó de la 
Conselleria, qui és qui atorga la concessió. 
 
- A les passades comissions informatives se’ns va informar de la possibilitat de cobrar 5 
euros als usuaris de la natació escolar en el proper curs. Quan es prendrà la decisió 
definitiva?  
 
Resposta del batle: Està presa. 
 
- Si finalment es decideix fer pagar els 5 euros, té previst informar d’aquesta mesura a 
les famílies afectades?  
 
Resposta del batle: Sí. 
 
- Com?  
 
Resposta del batle: A través dels centres. 
 
Pàgina web 
 
- A les passades comissions informatives el batle ens va informar que prest tendríem 
una pàgina web nova, però mentre esperam la nova, és conscient l’Ajuntament que les 
notícies de la web surten amb data futura des de fa temps?  
 
Resposta del batle: Aquesta data surt així des que es va crear la pàgina web, no és un 
presumpte error actual. En tot cas, és la data d’eliminació de la notícia i no la de la 
creació. No es pot canviar. 
 
 
Acords  
 
1. Acordar, per unanimitat, essent tretze el nombre legal de membres del consistori i 
tretze els assistents, aprovar l’acta de la sessió de 29 maig de 2012 corregida. 
 
2. Acordar, per 7 vots a favor (UIA, CxI i I. Verds) i 6 abstencions (PSOE i PP):  
2.1. Aprovar les modificacions de l’Ordenança núm. 21, reguladora de la taxa pel 
subministrament municipal d’aigua, aprovada pel Ple de 4 de novembre de 2011, que 
s’especifiquen a continuació: 
a) Afegir l’apartat 8 a l’article 4 (sobre responsables), que ha de quedar redactat de la 
manera següent: 
“Article 4 
[…] 



8. Quan es faci una transmissió de la titularitat del subministrament o servei, aquest 
servei ha d’estar al corrent de pagament o, en cas contrari, s’ha de sol·licitar una nova 
connexió.” 
b) Modificar l’epígraf tercer de l’article 6, que ha de quedar redactat de la manera 
següent: 
“Epígraf tercer 
- C1 (preu bimestral per m3 en comptadors d’habitatges i comerços): 

De 0 a 15 m3: 0,51 � 
De 16 a 40 m3: 0,68 � 
De 41 a 60 m3: 1,01 � 
Més de 60 m3: 1,64 � 

- C2 (preu bimestral per m3 en comptador d’indústries, bars, restaurants, sales de festa, 
de ball i similars i hotels): 
De 0 a 45 m3: 0,51 � 
De 46 a 120 m3: 0,68 � 
De 121 a 180 m3: 1,01 � 
Més de 180 m3: 1,64 � 

En els edificis sense comptadors individuals, la tarifa aplicable resulta de dividir el 
consum pel nombre d’habitatges.” 
2.2. Aprovar, provisionalment, per a l’exercici de 2012, la modificació de l’Ordenança, 
núm. 21, reguladora de la taxa pel subministrament municipal d’aigua, aprovada pel Ple 
de 4 de novembre de 2011, d’acord amb la proposta abans esmentada. 
2.3. Exposar al públic, en el tauler d’anuncis de l’Ajuntament, aquest acord provisional i 
el text complet de l’Ordenança modificada durant el termini de trenta dies hàbils, 
comptadors a partir de l’endemà de la publicació de l’anunci d’exposició en el Butlletí 
Oficial de les Illes Balears. 
Durant el període d’exposició pública de l’Ordenança, les persones que tenguin un 
interès directe en els termes previstos en l’article 18 del Reial decret legislatiu 2/2004, 
de 5 de març, pel qual s’aprova el text refós de la Llei reguladora de les hisendes locals, 
podran examinar l’expedient i presentar les reclamacions que estimin oportunes. Si 
transcorre el període d’exposició pública sense que s’hagin presentat reclamacions, els 
acords adoptats restaran aprovats definitivament. 
2.4. Un cop transcorregut el període d’exposició pública, publicar en el Butlletí Oficial 
de les Illes Balears el text de l’Ordenança modificada. 
 
3. Acordar, per 10 vots a favor (UIA, CxI, PSOE i I. Verds) i 3 abstencions (PP):  
3.1. Anul·lar l’acord del Ple adoptat a la sessió de 24 d’abril de 2012, relatiu a 
l’aprovació de l’Ordenança municipal de prevenció de la contaminació acústica i per 
vibracions, acord que fou, posteriorment, anunciat en el Butlletí Oficial de les Illes 
Balears núm. 75, de 26 de maig de 2012. 
3.2. Aprovar inicialment el Projecte d’ordenança municipal de prevenció de la 
contaminació acústica i per vibracions, el text del qual s’adjunta a aquest dictamen de 
manera que queda incorporat en aquest. 
3.3. Sotmetre a exposició pública el Projecte d’ordenança municipal de prevenció de la 
contaminació acústica i per vibracions mitjançant un anunci en el Butlletí Oficial de les 
Illes Balears, i concedir audiència a les associacions veïnals i de defensa de les persones 
consumidores i usuàries establertes en el municipi d’Artà que estiguin inscrites en el 
registre municipal d’associacions veïnals i les finalitats dels quals guardin relació 
directa amb l’objecte de la disposició que es tramita,  per un termini de trenta dies 



hàbils, perquè puguin examinar l’expedient i formular reclamacions, objeccions i 
observacions. 
3.4. Un cop transcorregut el termini d’exposició pública i, en el seu cas, el tràmit 
d’audiència, si no s’ha presentat cap reclamació, objecció o suggeriment, entendre 
aprovat definitivament l’acord adoptat inicialment, sense necessitat d’un nou acord 
exprés. 
 
4. Acordar, per 10 vots a favor (UIA, CxI, PSOE i I. Verds) i 3 vots en contra (PP):  
4.1. Exigir a la Sra. Margalida Isabel Cabrer que demani disculpes públicament al poble 
d’Artà per les seves afirmacions i que rectifiqui les declaracions fetes al Ple del 
Parlament de les Illes Balears de 29 de maig, i demanar al Sr. Rodríguez que demani 
disculpes al poble d’Artà pels perjudicis ocasionats per un acte privat. 
4.2. Remetre aquest acord a la senyora diputada i al president del Parlament de les Illes 
Balears. 
 
5. Acordar, per 10 vots a favor (UIA, CxI, PP i I. Verds) i 3 abstencions (PSOE):  
5.1. Ratificar l’acord de la dissolució i la liquidació del Consorci d’Aigües d’Artà per 
fusió en el Consorci Únic d’Aigües de les Illes Balears. 
5.2. Adherir-se al Consorci Únic d’Aigües de les Illes Balears creat per acord del 
Consell de Govern de 15 de juny de 2012 amb l’aprovació dels Estatus corresponents. 
5.3. Trametre aquest acord al Consorci Únic d’Aigües de les Illes Balears. 
 
6. Acordar, per unanimitat: 
6.1. Demanar a la Conselleria de Salut que no llevi serveis de l’Hospital de Manacor, 
com poden ser el servei de laboratori i analítica i les intervencions quirúrgiques i que 
recuperi aquells desviats o eliminats. 
6.2. Exigir a la Conselleria de Salut i al Govern balear que doti pressupostàriament dels 
doblers necessaris a l’Hospital per poder mantenir els serveis i atencions que s’hi 
realitzen. 
6.3. Fer arribar la preocupació dels ciutadans d’Artà i de la comarca a la Conselleria de 
Salut perquè s’estan devaluant els serveis que reben a l’Hospital de Manacor. 
6.4. Donar suport, la corporació municipal, a la reactivació de la Plataforma Pro 
Hospital de Manacor. 
6.5. Col·laborar, els grups municipals que integren l’Ajuntament d’Artà, amb la 
vindicació en salvaguarda de l’Hospital de Manacor i, en aquest sentit, fer totes les 
gestions institucionals necessàries perquè l’Hospital de Manacor no sigui privatitzat. 
6.6. Convidar, per part de la corporació, la ciutadania a participar-hi i a sumar-se als 
actes en defensa de l’Hospital de Manacor. 
 
7. Acordar, per 3 vots a favor (PSOE) i 10 abstencions (UIA, CxI, PP i I. Verds), instar 
l’Equip de Govern a començar tot el procés necessari per elaborar un plec de condicions 
per tal de dur a concurs públic la recollida de fems del municipi d’Artà. 
 
8. Acordar, per 10 vots a favor (UIA, CxI, PSOE i I. Verds) i 3 vots en contra (PP):  
8.1. L’Ajuntament d’Artà insti el Govern d’Espanya i les Corts Generals que, a través 
de l la Llei de pressuposts, que es debat per a l’exercici 2012, es derogui de la Llei 
d’hisendes locals l’exempció de l’IBI (impost de béns immobles rústics i urbans) 
establerta en l’article 62.1.c a l’església catòlica i altres confessions religioses, així com 
a les seves organitzacions i centres d’ensenyament i proselitisme religiós. 



8.2. Que es faci un cens, en aquest municipi, dels béns immobles rústics i urbans que 
estan censats i registrats a nom de l’església catòlica i d’altres confessions religioses, 
així com de les seves entitats i associacions afins. 
8.3. Que s’insti el Parlament espanyol al fet que es deroguin els acords de l’Estat 
espanyol amb la Santa Seu, especialment el d’Afers Econòmics, ja que aquesta entitat 
religiosa els incompleix, obligant a l’autofinançament de l’església catòlica, com es 
preveu en aquests acords i, conseqüentment a això, s’elimini de l’IRPF la casella 
d’assignació a l’església catòlica. 
8.4. Que s’insti a les Corts Generals que facin les modificacions pertinents en la Llei 
d’hisendes locals, en la Llei de mecenatge i fundacions i altres normes locals i lleis 
estatals i autonòmiques, per evitar injustificables exempcions de l’IBI i d’altres imposts 
a determinades institucions. 
 
 
El batle aixeca la sessió, de la qual, com a secretari accidental, estenc aquesta acta. 
 
El secretari accidental      Vist i plau 
        El batle 
 
 


